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Goed als CIBG dit weet ik heb geen idee waar de spullen die nog moeten komen vandaan komen. Goed om dit ook bij de koepels
te checken

ven: FE) EEE (EE)SEEvw i>Verzonden: donderdag 21 januari 2021 11:47

nar: EXEL HE. (ERE) MEN inv. IEEE ERIE) ED (ED) KEEN irs. i
Onderwerp: Update Brexit maandag 04/01

Ha 51.2e¢

Zie hieronder even een VWS brede update mbt Brexit uit de communicatie hoek. Mogelijk hebben jullie ook in de media gelezen
dat het in zijn algemeenheid nog niet bepzald lekker loopt qua douaneproblematiek en dat ligt vooral aan knelpunten aan Britse

zijde (dus ook buiten onze invloedssfeer). Ik heb nog geen signalen dat dit specifiek de beschikbaarheid van medische

hulpmiddelen voor ziekenhuizen raakt, incidenten gaan nu nog vooral over voeding en veterinaire zaken. Maar er zit wel een

grote productielocatie van 3M in het VK, dus op de wat langere termijn kan dit wel de aanlevering van FFP2 maskers gaan raken.

Goed om dit dus wel te monitoren, met het LCH maar ook met de ziekenhuizen of bestellingen die beloofd zijn, niet vertraagd
raken.

Moet ik dit nog breder delen? Zoja met wie?

Groet,

Verzonden: donderdag 21 januari 2021 11:04

CC: ERRCIEAEIR EET IPL) <A

Onderwerp: RE: Terugkoppeling Taskforce Brexit maandag 04/01

Hallo allemaal,

Ik ben eigenlijk best wel geschrokken van de signalen die ik vanmorgen tijdens het overleg vanuit de kant van de douane en het

bedrijfsleven hoorde. Geen alarm maar wel alertheid. Zeker omdat dit eventueel ook gevolgen zou kunnen hebben op de toevoer

van bijv. medische hulpmiddelen of geneesmiddelen.

De NL ambassade in het VK heeft flink wat reacties via mail/tweet etc ontvangen over de broodjesham affaire. Vooral aan

Engelse kant begrijpen z1j met waarom er ineens zo ‘moeilijk wordt gedaan’.

De Britse media (zelfs de BBC) laat zich over Europa in dit geval specifiek NL zeer negatief uit. Tijdens de uitzending
van de inauguratie van Biden via BBC World draaide er continue onder het scherm door dat er ‘rotting meat in the Port of

Rotterdam’. BBC doet ook niet echt aan hoor- en wederhoor in hun berichtgeving.

De NL douane ziet dit ook als imagoverlies en heeft laten uitzoeken waar het precies om gaat.

Het gaat om 120 containers met dierlijk vet in containers (niet in vrachtwagens) in een terminal die staan te wachten op

goedkeuring van de NVWA. De NVWS komt daar 2x pw keuren!!?? Dit vet zou overigens niet kunnen rotten.

Vanuit het bedrijfsleven signalen dat het een ‘zooitje’ 1s in het VK. De VK douane weet niet wat ze moeten doen.

Eigenlijk 1s nagenoeg alles aan Britse zijde niet in orde.

De problemen liggen bij de import vanuit het VK, niet zozeer bij de export naar het VK.

Voor vervoerders wordt het steeds onaantrekkelijker en duurder om te vervoeren van en naar het VK. Er gaan al
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geruchten binnen die sector om handel met het VK voorlopig te stoppen.

Er komen nu al vrachtwagens leeg terug omdat vervoerders geen gedoe met papieren willen.

Daarop komen de COVID-regels bovenop. Vervoerders weten namelijk niet of en/of hoelang het duurt voordat zij hun

chauffeurs weer terug hebben. Stel dat zij positief testen, dan moeten ze in het VK blijven. En straks is er helemaal een

inreisverbod waar zij bang voor zijn.

Het bedrijfsleven ziet door bovenstaande een trend ontstaan waar we allemaal zeer alert op moeten zijn.

De VK douanesystemen ‘vallen om’ . De systemen zijn verouderd en communiceren niet met de EU-systemen.

Verwacht wordt dat de TK binnenkort vragen gaat stellen over hoe het gaat na de Brexit. De negatieve berichtgeving
vanuit het VK helpt hier niet bij.

gal vanuit de Task force aan dat Blok graag een brief naar de TK zou willen sturen waar hij uiteraard in zou

willen zetten dat het allemaal redelijk/goed loopt. Nu is dat aan de NL/Europese kant wel het geval, maar aan Britse kant

zeer zeker niet, en dat heeft nu gevolgen waar hij zich grote zorgen over maakt.

Vanuit Efovenedex kwamen de signalen dat er te weinig speciaal geaccrediteerde douanebeambten voor

transitieformulieren voor de zogenaamde ‘landbrug’ van Noord- lerland naar het VK zijn.

Producten vanuit Ierland en Noord Ierland die via VK geéxporteerd worden naar het EU lopen nu een vertraging op tot 48

uur!. Er zijn veel te weinig van deze douanebeambten en te weinig kantoren.

Deze route was normaal gesproken de goedkoopste en snelste route. Nu wordt er uitgeweken via een nieuwe Ferryroute
vanuit lerland naar Frankrijk AEE an Stenaline. Deze is echter wel duurt echter wel langer (24 uur) en is duurder.

Efovenedex maakt zich ook zorgen over het vliegverbod ivin Covid. Stel dat er geen vrachtvluchten meer vanuit het VK

komen (KLM geeft al signalen af dat zij hun personeel niet meer willen laten gaan ivin Covidtesten en of zij hun

personeel terugkrijgen). Hoe zit het dan straks met de toevoer van producten vanuit byjv Zuid-Amerika en Azie die

normaal gesproken via het VK naar Europa komen?

Groet JRF]

Met vriendelijke groet,

Landelijk Consortium Hulpmiddelen + Brexit

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

DO@@m®

Verzonden: maandag 11 januari 2021 12:02
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5.1.2e @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling Taskforce Brexit maandag 04/01

Beste collega’s,

Hierbij wederom een terugkoppeling van vandaag:

1. Actualiteiten

Londen

eo Veel onzekerheid bij Britse exporteurs. Administratie kost veel tijd 1 dag tov enkele minuten.

eo Ook signalen van lege schappen. Problemen in VK gaat mogelijk zorgen voor media aandacht.

Brussel

¢ \Vooral veel aandacht voor afronding en governance procedures.

e Qok verzoek om vragen aan CIE voor seminars te delen (24 uur).
eo BZ heeft overzicht geleverd van acties. (Ter info in bijlage. )

2. Stand van zaken Den Haag
eo RAZ op 18% januari. Agendapunt EU/VK niet op agenda, dus ook geen AO. Kans wel aanwezig voor SO.
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eo Art. X brexitwet JenV: op delen kan geen gebruik worden gemaakt van het artikel. Op 2 punten kan het wel. Kamerbrief in

voorbereiding om vanavond/morgen te delen met BZ.

e Crisisdeel (DCC/operationeel) delen informatie voor monitoring. Inschatting is dat het niet nodig is om uitgebreid met

crisismensen bijeen te blijven komen.

e Donderdag even bij elkaar zitten over verloop eerste weken Brexit. Hoewel beeld is dat het rustig is, is er veel

onduidelijkheid. Nodige zorgen over of bedrijven tijdig kunnen aanpassen.

Vriendelijke groet en succes met de tweede week,

| Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein5 | 2511 VX | Den Haag |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

Telefoon: NEES| minvws.nl |


